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OR.Oz.0022.56.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  195/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 10 listopada 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wystąpienia z wnioskiem do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego  

w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. przy Pałacu Trojanowskich 

oraz zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2022 r. środków finansowych na wkład własny  

– zajęcie stanowiska. 

4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

4.3.  a) Aneks do umowy partnerskiej nr WCF-I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 2017 r. 

zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie realizacji projektu 

„Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

b) Aneks do umowy dotacyjnej nr WCF-I.433.UE.28/2018 z dnia 20 kwietnia 2018 r. 

zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie udzielenia przez Partnera 

Projektu Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na 

realizację zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem, 

w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

4.4. Projekt aneksu do umowy najmu lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 

11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029”. 

4.6. Pismo Wydawnictwa „Kujawy” w sprawie nawiązania stałej współpracy na rok 2022  

w zakresie promocji działań i przedsięwzięć skierowanych do mieszkańców powiatu 

aleksandrowskiego w zakresie działalności Powiatu Aleksandrowskiego i jego jednostek 

organizacyjnych – zajęcie stanowiska. 

4.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości” 

– zajęcie stanowiska. 

4.8. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

złożenia wniosku o wsparcie finansowe na zakup książek, elementów wyposażenia  

do bibliotek szkolnych, realizacji działań promujących czytelnictwo w ramach realizacji 

priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021 – 2025”  

– zajęcie stanowiska. 
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4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

zaplanowanego zwiększenia stawek czynszu za wynajem pomieszczeń w budynkach 

szkoły i kosztów funkcjonowania szklarni i tuneli foliowych. 

4.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

wystąpienia do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z wnioskiem o wydłużenie 

terminu wykonania zaleceń konserwatorskich  Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków 

w Toruniu Delegatura we Włocławku  tj. prac remontowo - konserwatorskich dotyczących 

pałacu położonego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 do końca 2022 

roku.  

4.11. Protokół z postępowania prowadzonego w trybie bez stosowania przepisów ustawy 

Prawo zamówień publicznych, właściwe dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł, 

zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny zewnętrznej audytu 

wewnętrznego w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim oraz  

w jednostkach organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego w formie samooceny  

z niezależną walidacją” wraz z projektem umowy – zajęcie stanowiska. 

 

5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 10 listopada 2021 r. o godzinie 9:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek, Małgorzata Wdowczyk. Pani Małgorzata 

Wdowczyk uczestniczyła w posiedzeniu w trybie zdalnym. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Proponuję zmienić porządek posiedzenia w następujący sposób: 

- przed pkt 4.1. wprowadzić punkt w brzmieniu: 

4.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące 

wystąpienia z wnioskiem do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego  

w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty 
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budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. przy Pałacu Trojanowskich 

oraz zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2022 r. środków finansowych na wkład własny  

– zajęcie stanowiska. 

- dotychczasowe pkt 4.1. do 4.9. stają się punktami 4.2. do 4.10, 

- po pkt 4.10. dodać pkt 4.11. w brzmieniu: 

4.11. Protokół z postępowania prowadzonego w trybie bez stosowania przepisów ustawy 

Prawo zamówień publicznych, właściwe dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł, 

zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny zewnętrznej audytu 

wewnętrznego w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim oraz  

w jednostkach organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego w formie samooceny  

z niezależną walidacją” wraz z projektem umowy – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

dotyczące wystąpienia z wnioskiem do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu 

Marszałkowskiego w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. 

przy Pałacu Trojanowskich oraz zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2022 r. 

środków finansowych na wkład własny – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.1. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczące wystąpienia z wnioskiem do Kujawsko – 

Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków tj. przy Pałacu Trojanowskich oraz zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2022 r. 

środków finansowych na wkład własny. 

Proszę Sekretarza Powiatu o zreferowanie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – poinformowaliśmy pana Dyrektora ZS Nr 1 CKP, że Urząd 

Marszałkowski w Toruniu ogłosił nabór wniosków o udzielenie dotacji na prace 

konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków w 2022 roku i poprosiliśmy pana Dyrektora, żeby pochylił się nad tym wnioskiem. 

Dyrektor przygotował taki wniosek, przedłożył go dopiero dzisiaj rano, więc przedkładamy 

go w wersji sporządzonej przez Dyrektora. Znaleźliśmy parę błędów, które należy jeszcze 

poprawić.  
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Po pierwsze wartość kosztorysowa to 689.063,53 zł, według obowiązującego na ten moment 

kosztorysu. Jest to kwota za te dwa zadania, które są wymienione w decyzji Konserwatora 

Zabytków, czyli dotyczy to prac, które miały być wykonane do końca 2021 roku i tych, które 

miały być wykonane do końca 2022 r.  Wszystko to zostało włożone w jeden wniosek do 

Marszałka o dofinansowanie. Poprosiłam pana Dyrektora, żeby zadzwonił do osoby, która 

wykonywała kosztorys, żeby się zorientował ile będzie kosztowało przekosztorysowanie. 

Wiemy na pewno, że te 689.063,53 zł to będzie za mało. Jak tylko otrzymam informację to ją 

Zarządowi przekażę jak ta wartość kosztorysowa się teraz kształtuje. Gdy będziemy składali 

wniosek to na tym kosztorysie musi być akceptacja Konserwatora Zabytków, że zgodne to 

jest z pozwoleniem i projektem.  Wniosek jest przygotowany o dotację w wysokości 50%  

wartości zadania. W tym ogłoszeniu Marszałka jest zapis, że jeżeli zabytek wymaga pilnych 

prac to ta dotacja może wynieść do 100%. Prosiłam Dyrektora, żeby zorientował się co należy 

rozumieć przez te pilne prace. Jeżeli mamy decyzje Konserwatora, że mamy obowiązek to 

wykonać w takim i takim terminie, skoro termin mamy wyznaczony, dotacja dotyczy 2022 

roku, więc jakby te prace są pilne. Mamy czas do końca roku, żeby prace te wykonać.  

W takim razie czy my możemy wnioskować o te 100%. Co w sytuacji jeśli zawnioskujemy  

o 100% i okaże się, że Marszałek powie nie. Czy wówczas jest szansa, że na ten sam wniosek 

dostaniemy 50%, czy w ogóle wniosek nasz zostanie odrzucony. To jest ryzyko jaki wniosek 

złożymy. Ma to Dyrektor sprawdzić, ponadto poleciłam Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu, żeby to z naszej strony sprawdziła.  We wniosku  

o 50% Dyrektor napisał, że wnioskowana kwota dotacji to jest 50% obecnej wartości 

kosztorysowej czyli 344.531,76 zł. Natomiast druga połowa to są nasze środki własne  

w wysokości 344.531,77 zł. Wiemy, że w projekcie budżetu nie mamy tej kwoty, mamy 

zabezpieczone 300.000 zł. Jeżeli będziemy mogli wnioskować tylko o 50% to pewnie nie  

na całe zadanie, bo Marszałek nas sprawdzi ile mamy swoich środków zabezpieczonych.  

Nie możemy wpisywać we wniosku nieprawdy. Na kolejny Zarząd przedstawiony zostanie 

ponownie ten temat, już w formie bardziej skonkretyzowanej. Sprawdzimy to wszystko 

szczegółowo. Wniosek wpłynął dzisiaj.  

 

Pani Lidia Tokarska – do kiedy mamy czas na złożenie wniosku? 

 

Pani Paulina Smykowska – do 15 grudnia.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – czas to mamy do 15 listopada, bo projekt budżetu musimy wysłać 

do Regionalnej Izby Obrachunkowej i Rady Powiatu do 15 listopada. Jeżeli Zarząd Powiatu 

wyrazi zgodę to ja mogę przesunąć środki i zabezpieczyć 400.000 zł na wkład własny, o co 

wnioskuje pan Dyrektor. Zdjąłbym 100.000 zł z inwestycji drogowych, z wkładu 

zabezpieczonego na inwestycje, które mają być realizowane w ramach Polskiego Ładu  

i przeniósłbym je na to zadanie. Jeżeli się okaże, że wkład własny na remont pałacyku byłby 

mniejszy to możemy te środki przeznaczyć na coś innego.  

 

Pani Paulina Smykowska – czyli chodzi o to, żeby zabezpieczyć te 400.000 zł, żeby można 

złożyć wniosek o dotację.  



5 
 

 

 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – musiałaby być dzisiaj zgoda Zarządu, wówczas zmienię załącznik  

i uzasadnienie, bo musiałbym zmienić wartości.   Jestem na to przygotowany. 

 

Pani Lidia Tokarska – uda się to jeszcze dzisiaj zrobić? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – tak. Kwoty dochodów i wydatków nie ulegną zmianie.  

 

Pani Paulina Smykowska – na dzisiaj nie wiem czy możemy ubiegać się o 100% dotacji czy 

o 50%.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – jak dostaniemy promesę to będziemy wiedzieć na czym stoimy.  

 

Pani Lidia Tokarska – wszystko okaże się dopiero po przetargach.  

 

Pan Adam Potaczek – możemy w Ministerstwie Kultury też ubiegać się o dofinansowanie 

tych prac. 

 

Pani Paulina Smykowska – składając wniosek do Marszałka musimy poinformować czy 

jeszcze gdzie indziej składaliśmy wniosek. Musimy to zgrać.  

 

Pani Lidia Tokarska – może złóżmy wniosek do Marszałka, a na kolejne prace, które są 

wymagane przy tym pałacyku wystąpić do Ministerstwa Kultury. 

 

Pan Adam Potaczek – ten wniosek do Marszałka obejmowałby całość prac. W tym roku 

mieliśmy zrobić piwnice i dach, a w przyszłym roku mieliśmy zrobić elewację.  

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor ujął we wniosku cały zakres prac.  

 

Pan Adam Potaczek – z wnioskiem do Ministerstwa można poczekać. 

 

Pani Paulina Smykowska – nie wiem jaki jest termin składania wniosków do Ministerstwa 

Kultury.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

wyrazić zgodę na złożenie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim wniosku do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu  

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. przy Pałacu Trojanowskich oraz 

zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2022 r. środki finansowe na wkład własny  

w wysokości 400.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na złożenie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim wniosku do Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Marszałkowskiego 

w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. przy Pałacu Trojanowskich oraz 

postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu na 2022 r. środki finansowe na wkład 

własny w wysokości 400.000 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 8 listopada 

2021 r. l.dz. 769/2021 dotyczące wystąpienia z wnioskiem do Kujawsko – Pomorskiego 

Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. przy 

Pałacu Trojanowskich oraz zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2022 r. środków 

finansowych na wkład własny, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2022 oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

na 2022 rok. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z art. 230 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

zobowiązany jest do opracowania projektu budżetu na rok kolejny tj. 2022 oraz wieloletniej 

prognozy finansowej na okres spłaty długu czyli na 2022 – 2030. 

Projekt budżetu powiatu został opracowany na podstawie informacji uzyskanej  

z Ministerstwa Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej o wysokościach kwot subwencji 

ogólnej, udziału w podatku dochodowego od osób fizycznych oraz prawnych oraz wstępnych 

kwot dotacji z zakresu administracji rządowej. Wszystkie wartości podane są w uzasadnieniu. 

Projekt budżetu jest zrównoważony, dochody i wydatki są w tej samej wysokości. Dochody 

budżetu w wysokości 70.084.225 zł z tego bieżące – 68.169.367 zł, majątkowe –  

1.914.858 zł. Wydatki budżetu w wysokości 70.084.225 zł z tego bieżące – 67.247.656 zł, 

majątkowe – 2.836.569 zł. Różnica pomiędzy dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi 

wynosi 921.711 zł. Jest to mała różnica. Trzeba ostrożnie w przyszłym roku podejmować 

decyzje odnośnie kolejnych wydatków.  

W budżecie zabezpieczono środki finansowe na remonty bieżące dróg oraz na inwestycje  

i zakupy inwestycyjne jednostek organizacyjnych w kwotach wynikających z możliwości 

finansowych budżetu powiatu na 2022 rok. 
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Ujęto następujące zadania inwestycyjne: 

- przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo na odcinku od km 10+400 

do km 11+808 – 420.835 zł, 

- przebudowa drogi powiatowej nr 2528C Żyrosławice – Przybranowo na odcinku od km 

0+000 do km 2+727, kolejny etap inwestycji – 478.181 zł, 

- przebudowa drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża na odcinku od km 

5+301,50 do km 10+100 – 530.572 zł, kolejny odcinek drogi, 

- przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 

do km 2+080 – 432.024 zł, 

- opracowanie dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – 

Siutkowo etap 5 na odcinku od skrzyżowania z ulicą Dworcową do skrzyżowania z drogą 

Nieszawa – Ujma Duża – 146.851 zł, 

- realizacja projektu Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0 – 143.916 zł, 

- zakup sprzętu komputerowego wraz z oprogramowaniem dla Starostwa Powiatowego – 

154.000 zł, 

- opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4” – 65.190 zł, 

- zmiana sposobu użytkowania pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń 

szkolnych – klas w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ul. Strażackiej 22 – 65.000 zł, zadanie kontynuowane, 

- prace remontowo – konserwatorskie budynku Pałacu Trojanowskich przy Zespole Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, inwestycja kontynuowana, zabezpieczono  

400.000 zł zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu podjętą w dniu dzisiejszym, 

Zabezpiecza się w budżecie środki na: 

- dokształcanie nauczycieli w wysokości 105.000 zł, 

- dotacje dla niepublicznych i publicznych jednostek oświatowych – 4.420.000 zł, 

- dotację dla innych podmiotów – 3.574.474 zł, 

- środki na dofinansowanie przez pracodawców składek na pracownicze plany kapitałowe – 

101.032 zł. 

Utworzono: 

- rezerwę oświatową na wydatki, których na etapie planowania budżetu nie można dokładnie 

oszacować, w wysokości 300.000 zł, 

- rezerwę ogólną – 300.000 zł, 

- rezerwę na zadania z zakresu zarządzania kryzysowego – 130.000 zł. 

Ujęto również środki na obsługę długu powiatu spłatę odsetek od zaciągniętych kredytów  

w wysokości 150.000 zł. W 2022 r. spłata rat kredytowych wyniesie 1.054.000 zł. 

Zabezpieczono również środki w wysokości 329.079 zł w związku z udzielonym poręczeniem 

kredytu zaciągniętego przez Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

Przychody w ogólnej kwocie 6.050.692,19 zł pochodzą z wolnych środków z tytułu 

zaciągniętych kredytów w latach poprzednich i przeznacza się je na spłatę rat kredytowych 

przypadających do spłaty w 2022 r. w wysokości 1.054.000 zł oraz zabezpieczenie środków 

na spłatę rat kredytowych w latach następnych. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Projekt budżetu został 

skonstruowany z tego co mieliśmy do dyspozycji. Jesteśmy zadowoleni, że zrealizujemy tak 

wiele inwestycji w przyszłym roku, mówię o inwestycjach drogowych. Myślę, że będziemy 

mogli nadal pozyskiwać środki zewnętrzne na nasze inwestycje. Jest to budżet na miarę 

naszych czasów. Najbardziej martwi nas to, że te wydatki bieżące rosną. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – wzrosły o 2 mln. zł. 

 

Pani Lidia Tokarska -  tak wzrosły o 2 mln. zł w porównaniu z tegorocznym budżetem. 

Najbardziej przekładają się na to wzrosty wynagrodzeń wymagane wzrostem najniższego 

wynagrodzenia, ale również wzrost kosztów opału, energii elektrycznej. Ten trend na pewno 

będzie postępował, on się nie cofnie. Dlatego musieliśmy na to zabezpieczyć na przyszły rok 

ogromne środki. To martwi nas na co dzień.  

Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego 

na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego  

na lata 2022 – 2030 i przedłożyć Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół  

we Włocławku celem wydania opinii i Przewodniczącemu Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

celem nadania biegu prac nad jego uchwaleniem zgodnie z przyjętym kalendarium. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030 i postanowił przedłożyć Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku celem wydania opinii  

i Przewodniczącemu Rady Powiatu Aleksandrowskiego celem nadania biegu prac nad jego 

uchwaleniem zgodnie z przyjętym kalendarium. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2022 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2022 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.3. a) Aneks do umowy partnerskiej nr WCF-I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 

2017 r. zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie realizacji 

projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

b) Aneks do umowy dotacyjnej nr WCF-I.433.UE.28/2018 z dnia 20 kwietnia 2018 r. 

zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie udzielenia przez 

Partnera Projektu Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego 

wkładu własnego na realizację zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych 

i zarządzania projektem, w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 

2.0”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. a) Aneks do umowy partnerskiej  

nr WCF-I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 2017 r. zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – przesunęła się realizacja zadania, w części nie zostało ono w tym 

roku wykonane i w związku z tym przeniesiono koszty związane z e-administracją z 2021 

roku na 2022 rok. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy partnerskiej nr WCF-I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 2017 r. zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw  

i Pomorza 2.0”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy partnerskiej nr WCF-

I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 2017 r. zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. b) Aneks do umowy dotacyjnej  

nr WCF-I.433.UE.28/2018 z dnia 20 kwietnia 2018 r. zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie udzielenia przez Partnera Projektu Liderowi dotacji tytułem 

partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego 

dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem, w ramach realizacji projektu 

„Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy dotacyjnej 

nr WCF-I.433.UE.28/2018 z dnia 20 kwietnia 2018 r. zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie udzielenia przez Partnera Projektu Liderowi dotacji tytułem 

partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego 

dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem, w ramach realizacji projektu 

„Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy dotacyjnej nr WCF-I.433.UE.28/2018 z 

dnia 20 kwietnia 2018 r. zawartej z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie 

udzielenia przez Partnera Projektu Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części 

wymaganego wkładu własnego na realizację zadania wspólnego dotyczącego działań 

promocyjnych i zarządzania projektem, w ramach realizacji projektu „Infostrada Kujaw  

i Pomorza 2.0”. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 4 listopada 

2021 r. znak: Rz.272.1.12.2018.2.6.2019.2020.2021 wraz z aneksem do umowy partnerskiej 

nr WCF-I.433.UE.237/2017 z dnia 23 sierpnia 2017 r. zawartej z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, oraz aneksem  

do umowy dotacyjnej nr WCF-I.433.UE.28/2018 z dnia 20 kwietnia 2018 r. zawartej  

z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie udzielenia przez Partnera Projektu 

Liderowi dotacji tytułem partycypacji w części wymaganego wkładu własnego na realizację 

zadania wspólnego dotyczącego działań promocyjnych i zarządzania projektem, w ramach 

realizacji projektu „Infostrada Kujaw i Pomorza 2.0”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.4. Projekt aneksu do umowy najmu lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. Projekt aneksu do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2. 

Dotyczy budynku wynajmowanego panu Kazimierzowi Baniewiczowi na Poradnię Zdrowia 

Psychicznego. Sprawa omawiana była na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu.  

W ramach umowy możemy podnieść czynsz o 10% tj. do kwoty 2.300,10 zł brutto 

miesięcznie. Zaniepokoiło nas na poprzednim Zarządzie, że wynajmujący płaci ryczałtem  

za ogrzewanie, energię elektryczną, wodę i kanalizację, który nie zmienił się od dnia zawarcia 

umowy od 2015 roku, a koszty nasze z tego tytułu wzrosły dwukrotnie.  

Wydział Geodezji, biorąc pod uwagę wyliczone przez Wydział Organizacyjny faktyczne 

koszty eksploatacyjne, proponuje podnieść stawki po zaokrągleniu do pełnych dziesiątek 

złotych za ogrzewanie – 403 zł, za energię elektryczną 213 zł, wodę i kanalizację przyjęliśmy 

za 2 osoby – 17 zł, łącznie 633 zł. Nie możemy ustalić niższych stawek, ponieważ według 

tych stawek my płacimy za nasze pomieszczenia Starostwa Powiatowego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2 

zawartej z Kazimierzem Baniewiczem dnia 18 listopada 2015 r., aneksowanej 16 października 

2018 r. w zakresie: 

1) przedłużenia umowy najmu do 31 grudnia 2022 r., 

2) zwiększenia czynszu najmu do 2.300,10 zł brutto miesięcznie, 

3) zwiększenia ryczałtu za ogrzewanie do 403 zł brutto miesięcznie, 

4) zwiększenia ryczałtu za energię elektryczną, wodę i kanalizację do 230 zł brutto 

miesięcznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy najmu lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2 zawartej z Kazimierzem 

Baniewiczem dnia 18 listopada 2015 r., aneksowanej 16 października 2018 r. w zakresie: 

1) przedłużenia umowy najmu do 31 grudnia 2022 r., 

2) zwiększenia czynszu najmu do 2.300,10 zł brutto miesięcznie, 

3)  zwiększenia ryczałtu za ogrzewanie do 403 zł brutto miesięcznie, 

4) zwiększenia ryczałtu za energię elektryczną, wodę i kanalizację do 230 zł brutto 

miesięcznie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8 listopada 

2021 r. znak: GN.Gg.6845.3.1.2021 wraz z projektem aneksu do umowy najmu lokali 

użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Słowackiego 8b na działce 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 11/12 mapa 26 o powierzchni 28,60 m2 i 67,50 m2, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2022 – 2025  

z perspektywą do roku 2029”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na 

lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować 

przedstawiony przez Wójta Gminy Waganiec   „Program Ochrony Środowiska dla Gminy 

Waganiec na lata 2022 – 2025 z perspektywą do roku 2029” i podjąć w tym zakresie uchwałę 

nr 322/2021. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował przedstawiony przez Wójta Gminy Waganiec   

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2022 – 2025 z perspektywą do 

roku 2029” i podjął w tym zakresie uchwałę nr 322/2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8 listopada 

2021 r. znak: GN.Gś.601.8.2021 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Waganiec na lata 2022 – 

2025 z perspektywą do roku 2029” i wnioskiem Wójta Gminy Waganiec z dnia  

25 października 2021 r. o wydanie opinii, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.6. Pismo Wydawnictwa „Kujawy” w sprawie nawiązania stałej współpracy na rok 

2022 w zakresie promocji działań i przedsięwzięć skierowanych do mieszkańców 

powiatu aleksandrowskiego w zakresie działalności Powiatu Aleksandrowskiego i jego 

jednostek organizacyjnych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.6. Pismo Wydawnictwa „Kujawy”  

w sprawie nawiązania stałej współpracy na rok 2022 w zakresie promocji działań  

i przedsięwzięć skierowanych do mieszkańców powiatu aleksandrowskiego w zakresie 

działalności Powiatu Aleksandrowskiego i jego jednostek organizacyjnych. 

Cena zaproponowana przez Wydawnictwo wzrosła w stosunku do 2021 roku w przypadku 

Gazety Aleksandrowskiej o 61,50 zł brutto za jedną stronę. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję kontynuować współpracę  

z Wydawnictwem „Kujawy” w roku 2022 w zakresie promocji działań i przedsięwzięć 

skierowanych do mieszkańców powiatu aleksandrowskiego oraz zawrzeć umowę  

z Wydawnictwem Kujawy na przygotowanie i zamieszczenie w miesięczniku „Gazeta 

Aleksandrowska” informacji dotyczących Powiatu Aleksandrowskiego i jego jednostek 

organizacyjnych w 2022 r. za kwotę 836,40 zł brutto za jedną stronę oraz w razie potrzeby  

w „Gazecie Ciechocińskiej” za kwotę 774,90 zł brutto za jedną stronę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił kontynuować współpracę z Wydawnictwem „Kujawy”  

w roku 2022 w zakresie promocji działań i przedsięwzięć skierowanych do mieszkańców 

powiatu aleksandrowskiego oraz zawrzeć umowę z Wydawnictwem Kujawy na przygotowanie 

i zamieszczenie w miesięczniku „Gazeta Aleksandrowska” informacji dotyczących Powiatu 

Aleksandrowskiego i jego jednostek organizacyjnych w 2022 r. za kwotę 836,40 zł brutto  

za jedną stronę oraz w razie potrzeby w „Gazecie Ciechocińskiej” za kwotę 774,90 zł brutto 

za jedną stronę. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

4 listopada 2021 r. znak: PS.0533.5.2021 wraz z pismem Wydawnictwa „Kujawy”  z dnia  

4 listopada 2021 r. w sprawie nawiązania stałej współpracy na rok 2022  

w zakresie promocji działań i przedsięwzięć skierowanych do mieszkańców powiatu 

aleksandrowskiego w zakresie działalności Powiatu Aleksandrowskiego i jego jednostek 

organizacyjnych oraz projektem umowy, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki programu pn. 

„Laboratoria Przyszłości” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji  

i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości”. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – wniosek został już wygenerowany przez Wicedyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim i już się u nas znajduje. Nie ma  

w ogóle wkładu własnego. Umożliwi to szkole pozyskanie nowoczesnego sprzętu 

edukacyjnego do kwoty 30.000 zł. Wystąpiliśmy do Skarbnika Powiatu o rachunek bankowy 

bo jest on wymagany. Wniosek trzeba złożyć do 15 listopada br. Wnoszę o wyrażenie zgody. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przystąpić  

do ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości” 

i złożyć wniosek o wsparcie finansowe na zakup nowoczesnego wyposażenia i sprzętu 

edukacyjnego dla Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Jednocześnie, proponuję upoważnić Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na 

rozwijanie kompetencji podstawowych i przekrojowych u dzieci i młodzieży – Laboratoria 

Przyszłości. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przystąpić do ogłoszonego przez Ministerstwo Edukacji i Nauki 

programu pn. „Laboratoria Przyszłości” i złożyć wniosek o wsparcie finansowe na zakup 

nowoczesnego wyposażenia i sprzętu edukacyjnego dla Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. 

Zarząd Powiatu, upoważnił Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej 

 i Promocji Powiatu do złożenia wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na rozwijanie 

kompetencji podstawowych i przekrojowych u dzieci i młodzieży – Laboratoria Przyszłości. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

5 listopada 2021 r. znak: PS.0420.2.2021 w sprawie ogłoszonego przez Ministerstwo 

Edukacji i Nauki programu pn. „Laboratoria Przyszłości”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.8. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie złożenia wniosku o wsparcie finansowe na zakup książek, elementów 

wyposażenia do bibliotek szkolnych, realizacji działań promujących czytelnictwo  

w ramach realizacji priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 

na lata 2021 – 2025” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.8. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie złożenia wniosku o wsparcie finansowe na 

zakup książek, elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych, realizacji działań 

promujących czytelnictwo w ramach realizacji priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0 na lata 2021 – 2025”. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – wniosek wpłynął ze Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przystąpienia do Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa. W tym przypadku jest to dotacja w wysokości 4.000 zł, wkład własny 800 zł. 

Wniosek trzeba złożyć do 20 listopada br. do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Z tego 

programu skorzystały już wszystkie pozostałe nasze szkoły w latach poprzednich. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję złożyć 

wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o wsparcie finansowe na zakup książek, 

elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych, realizacji działań promujących czytelnictwo 

w ramach realizacji priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 

2021 – 2025” dla  Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

i zabezpieczyć środki finansowe na wkład własny w wysokości 800 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

o wsparcie finansowe na zakup książek, elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych, 

realizacji działań promujących czytelnictwo w ramach realizacji priorytetu 3 „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021 – 2025” dla  Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim i zabezpieczyć środki finansowe na wkład 

własny w wysokości 800 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

8 listopada 2021 r. znak: PS.0420.3.2021 w sprawie złożenia wniosku o wsparcie finansowe 

na zakup książek, elementów wyposażenia do bibliotek szkolnych, realizacji działań 

promujących czytelnictwo w ramach realizacji priorytetu 3 „Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0 na lata 2021 – 2025”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat zaplanowanego zwiększenia stawek czynszu za wynajem pomieszczeń  

w budynkach szkoły i kosztów funkcjonowania szklarni i tuneli foliowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.9. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat zaplanowanego zwiększenia stawek 

czynszu za wynajem pomieszczeń w budynkach szkoły i kosztów funkcjonowania szklarni  

i tuneli foliowych. 

To jest to o czym dyskutowaliśmy na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu. Poprosiliśmy 

pana Dyrektora ZS Nr 1 CKP, żeby przeszacował koszty najmu pomieszczeń w budynku  

po internacie. Dyrektor informuje, że stawki czynszu za wynajem pomieszczeń, 

uwzględniające wzrost kosztów utrzymania lokali zostały zaplanowane do zwiększenia 

począwszy od 1 stycznia 2022 r. Dla  najemców, którzy opłacają w stawce czynszu wszystkie 

elementy kosztów o 20%. Dla pozostałych najemców, którzy opłacają energię elektryczną  

we własnym zakresie oraz mają wyszczególnione koszty składowe pan Dyrektor zaproponuje 

wzrost kosztu za ogrzewanie metra kwadratowego wynajmowanego pomieszczenia o 15%. 

Natomiast Stowarzyszeniu „Radosny Zakątek” działającemu na rzecz dzieci i osób 

niepełnosprawnych zaproponuje kwotę 1.200 zł, do tej pory była stawka 700 zł.  

Koszty funkcjonowania szklarni i tuneli foliowych mogą być rozpatrywane w kontekście 

bieżącego roku informuje pan Dyrektor. Dalej  czytamy w piśmie, że wraz z główną księgową 

pan Dyrektor do kalkulacji przyjął brak wynagrodzeń osobowych (pozostała część etatu 

przypisana jest do upraw polowych), brak kosztów związanych z zakupami materiałów do 

produkcji, 50% zmniejszenie  kosztów ogrzewania (przy założeniu pozostawienia 

technicznego ogrzewania szklarni), 50% zmniejszenie kosztów związanych z wywozem 

nieczystości (budynek przy szklarni nadal funkcjonuje w zakresie dydaktycznym), 

zmniejszenie o 60% energii elektrycznej oraz brak funduszu socjalnego. Przy braku 

funkcjonowania szklarni i tuneli foliowych nie będzie również produkcji i dochodów z tym 

związanych.  

 

Pani Paulina Smykowska – przy takich założeniach, według załączonego wyliczenia,  

nie opłaca się likwidować szklarni.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – Dyrektor zobowiązał się wykonać dochody na kwotę 350.000 zł, 

czyli o 100.000 zł więcej niż w tym roku, ze szklarni.    

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – trudny to jest temat, szklarnia ta dużo nas kosztuje. 

 

Pani Lidia Tokarska – nie widzę dlaczego nie opłaca się likwidować szklarni. 

 

Pan Adam Potaczek – pan Dyrektor podaje: wynik funkcjonowania szklarni w 2021 r.  

to – 55.558,83 zł, wynik utrzymania szklarni bez produkcji w 2021 r. byłby – 61.444 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – ale to są i tak koszty.  
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Pan Mariusz Możdżeń – według informacji Dyrektora korzystniej jest utrzymać produkcję 

w szklarni, aniżeli wyłączyć ją z produkcji.  

 

Pani Lidia Tokarska – pan Dyrektor policzył koszty ogrzewania po cenach z 2021 roku, a 

przecież wie, że one nie będą realne w 2022 r.  

 

Pani Paulina Smykowska – ale do kalkulacji musiał coś przyjąć. Bazowo przyjął ceny  

z 2021 r.  Uważam, że kalkulacja kosztów wzrośnie proporcjonalnie po obu stronach jak 

przyjmiemy wyższą cenę za ogrzewanie.  

 

Pan Adam Potaczek – odciąć całkowicie szklarni nie można, trzeba utrzymywać w niej 

minimalną temperaturę. Z informacji Dyrektora wynika, że jeżeli wyłączymy szklarnię  

z produkcji to stratę będziemy mieli o 10.000 zł większą.  

 

Pani Paulina Smykowska – nie ma dochodu są tylko koszty utrzymania, przy produkcji 

częściowo koszty i dochody bilansują się.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w projekcie budżetu jeszcze to inaczej wygląda. Dyrektor złożył 

projekt planu finansowego ZS Nr 1 CKP i dochody równają się wydatkom. Dlatego projekt 

planu finansowego i przedłożona informacja  na temat kosztów funkcjonowania szklarni nie 

pasują do siebie.  

 

Pani Lidia Tokarska – uważam, że jest za późno, żeby podejmować jakieś wiążące decyzje 

w sprawie szklarni. Pozwólmy jeszcze prowadzić produkcję w szklarni w 2022 roku. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w planie finansowym złożonym przez Dyrektora na 2022 rok 

dochody równają się wydatkom.  

 

Pani Lidia Tokarska – tak, ale w ciągu roku ten plan się rozjeżdża dochody z wydatkami.  

Ostatni rok produkcji w szklarni. 

 

Pani Paulina Smykowska -  jeśli nie wykona Dyrektor w przyszłym roku zaplanowanego 

dochodu to Zarząd rozważy jej zamknięcie.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli nie zrównoważy dochodów z wydatkami to nie będzie 

kontynuacji produkcji w 2023 roku. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – może niech ekologiczną uprawę wprowadzi i ubiega się  

o jakieś dofinansowanie. 

 

Pan Adam Potaczek – ekologiczne uprawy są jeszcze droższe. 

 

 

 



17 
 

 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – kwotę dochodów jakie uzyska w 2022 roku Dyrektor będzie znał 

dopiero w listopadzie, gdy wszystko sprzeda. Uprawy są nie tylko szklarniowe ale również 

polowe. 

 

Pani Lidia Tokarska – wiemy, że to się nie bilansuje, że jest strata na tej produkcji, uważam, 

że ta strata będzie większa bo ceny ogrzewania, energii elektrycznej rosną. Jeśli pan Dyrektor 

nie wykona zaplanowanego budżetu, jeśli nie zrównoważy dochodów i wydatków to nie 

wyrazimy zgody na produkcję szklarniową od 1 stycznia 2023 roku. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – powinien być chociaż minimalny zysk. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć 

informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

zaplanowanego zwiększenia stawek czynszu za wynajem pomieszczeń w budynkach szkoły  

w związku ze wzrostem kosztów utrzymania lokali oraz kosztów funkcjonowania szklarni  

i tuneli foliowych. 

Jednocześnie, proponuję rozważyć decyzję w sprawie ewentualnego zaprzestania 

funkcjonowania szklarni od 1 stycznia 2023 roku po rozliczeniu kosztów utrzymania szklarni 

za 2022 rok, przy założeniu, że wydatki i dochody będą co najmniej zrównoważone. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat zaplanowanego zwiększenia stawek czynszu za wynajem pomieszczeń  

w budynkach szkoły w związku ze wzrostem kosztów utrzymania lokali oraz kosztów 

funkcjonowania szklarni i tuneli foliowych. 

Zarząd Powiatu, postanowił rozważyć decyzję w sprawie ewentualnego zaprzestania 

funkcjonowania szklarni od 1 stycznia 2023 roku po rozliczeniu kosztów utrzymania szklarni 

za 2022 rok, przy założeniu, że wydatki i dochody będą co najmniej zrównoważone. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

8 listopada 2021 r. l.dz. 766/2021 na temat zaplanowanego zwiększenia stawek czynszu za 

wynajem pomieszczeń w budynkach szkoły i kosztów funkcjonowania szklarni i tuneli 

foliowych, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat wystąpienia do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z wnioskiem  

o wydłużenie terminu wykonania zaleceń konserwatorskich  Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku  tj. prac remontowo - 

konserwatorskich dotyczących pałacu położonego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ul. Wyspiańskiego 4 do końca 2022 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.10. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat wystąpienia do Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków z wnioskiem o wydłużenie terminu wykonania zaleceń 

konserwatorskich  Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura  

we Włocławku  tj. prac remontowo - konserwatorskich dotyczących pałacu położonego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 do końca 2022 roku. 

To jest kolejna rzecz, w sprawie której pana Dyrektora trzeba było napomnieć, żeby napisał 

pismo do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z wnioskiem o wydłużenie terminu 

wykonania zaleceń konserwatorskich. To jest kolejna rzecz, którą Zarząd wymógł na panu 

Dyrektorze.  Termin wykonania części zaleceń konserwatorskich wyznaczony był do końca 

2021 r. Pan Dyrektor wystąpił o przesunięcie tego terminu do końca 2022 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć informację Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat wystąpienia do Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków z wnioskiem o wydłużenie terminu wykonania zaleceń 

konserwatorskich  Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura  

we Włocławku  tj. prac remontowo - konserwatorskich dotyczących pałacu położonego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4 do końca 2022 roku.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim na temat wystąpienia do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z wnioskiem  

o wydłużenie terminu wykonania zaleceń konserwatorskich  Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 

Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku  tj. prac remontowo - konserwatorskich 

dotyczących pałacu położonego w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego 4  

do końca 2022 roku.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

8 listopada 2021 r. l.dz. 765/2021 na temat wystąpienia do Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków z wnioskiem o wydłużenie terminu wykonania zaleceń konserwatorskich  

Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Toruniu Delegatura we Włocławku  tj. prac 

remontowo - konserwatorskich dotyczących pałacu położonego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ul. Wyspiańskiego 4 do końca 2022 roku., stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4.11. Protokół z postępowania prowadzonego w trybie bez stosowania przepisów 

ustawy Prawo zamówień publicznych, właściwe dla zamówień o wartości poniżej 

130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny 

zewnętrznej audytu wewnętrznego w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie 

Kujawskim oraz w jednostkach organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego  

w formie samooceny z niezależną walidacją” wraz z projektem umowy – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.11. Protokół z postępowania 

prowadzonego w trybie bez stosowania przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych, 

właściwe dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy  

na „Przeprowadzenie oceny zewnętrznej audytu wewnętrznego w Starostwie Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim oraz w jednostkach organizacyjnych powiatu 

aleksandrowskiego w formie samooceny z niezależną walidacją” wraz z projektem umowy. 

 

Pani Paulina Smykowska – wyniknęło to po kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Dostaliśmy zapytanie czy została przeprowadzona ocena zewnętrzna audytu wewnętrznego. 

W komunikacie Ministra Finansów odnośnie standardów audytu jest zapisane, że raz na 5 lat 

trzeba dokonywać oceny zewnętrznej. To raz na pięć lat upływa nam z końcem tego roku.  

W związku z tym, zostało ogłoszone zapytanie ofertowe. Wpłynęło 5 ofert. Wykonanie oceny 

do 15 grudnia br. Najkorzystniejszą ofertę złożył wykonawca Anna Jarosińska – Cyniak, 

Kietlin, z ceną brutto 3.600 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić 

protokół z postępowania prowadzonego w trybie bez stosowania przepisów ustawy Prawo 

zamówień publicznych, właściwe dla zamówień o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie  

z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny zewnętrznej audytu wewnętrznego  

w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim oraz w jednostkach organizacyjnych 

powiatu aleksandrowskiego w formie samooceny z niezależną walidacją” i zawrzeć umowę  

z wykonawcą Anną Jarosińską – Cyniak, Kietlin, z ceną brutto 3.600 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził protokół z postępowania prowadzonego w trybie  

bez stosowania przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych, właściwe dla zamówień  

o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny 

zewnętrznej audytu wewnętrznego w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim 

oraz w jednostkach organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego w formie samooceny  

z niezależną walidacją” i postanowił zawrzeć umowę z wykonawcą Anną Jarosińską – 

Cyniak, Kietlin, z ceną brutto 3.600 zł. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 9 listopada  

2021 r. znak: Rz.272.1.6.2021 wraz z protokołem z postępowania prowadzonego w trybie  

bez stosowania przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych, właściwe dla zamówień  

o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy na „Przeprowadzenie oceny 

zewnętrznej audytu wewnętrznego w Starostwie Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim 

oraz w jednostkach organizacyjnych powiatu aleksandrowskiego w formie samooceny  

z niezależną walidacją” wraz z projektem umowy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 

28 października 2021 r. pozytywnie zaopiniowała projektu uchwał wniesione przez Zarząd 

Powiatu pod obrady XXVI sesji Rady Powiatu należące do jej właściwości. 

Proponuję, zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo 

– Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z 28 października 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z 28 października 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Ad 6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:38. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


